

August 18, 2019

Call to Worship: Matthew 11:2-3 Now when John heard in prison about the deeds of the Christ, he sent word by his disciples and said to him, "Are you the one who is to come, or shall we look for another?"

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

Membership Class 10:00am

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. John Rempel
Welcome/Announcements	Mr. Abe Guenther
Special # (Offering)	Deandra & Amber
Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. John Rempel/ Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of August 18-24

- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Peter and Tina Reimer say Thank you for all the meals, gifts and visits they have received.
2. Pete and Helena Fehr say Thank you to all those that helped at their Fundraiser. May God bless you.
3. SMS School starts Monday August 19th bright and early. They are still looking for an Art Teacher, if anyone is interested please go by the school office or contact one of the school board.
4. August 25th Fundraiser for Hein Giesbrecht from El Valle at the SMS Fellowship Hall, Lunch starting at 11:00am, they will be serving Homemade Pizza, Salad and dessert.
5. August 30th and 31st at 7:30pm Christ for Life is inviting you to join them at the City Park. Evenings will be filled with worship, testimonies, and God's Word.

Pray For...

1. Peace and Patience for Parents, Teachers, and Students as we start the new school year.
2. The upcoming September elections.
3. All those that are battling illnesses, Henry Neudorf, Maria Friesen, Pete Fehr and Margaret Reimer.

August 18, 2019

Aufruf zur Anbetung: Matäus 11:2-3 Aus Johannes em Jefenkjinis hieed, waut Jesus deed, schekjt hee twee von siene Jinja un leet froagen: Best du dee doa komen sull, ooda sell wie no eenen aundren luaren?

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

Mitgliedschaftsklasse 10:00am

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. John Rempel
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Abe Guenther
Special # (Opfer)	Deandra & Amber
Botschaft	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. John Rempel/Pastor Jake Fehr

Pläne für diese Woche von August 18-24

- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Peter und Tina Reimer bedanken sich für all die Mahlzeiten, Geschenke und besuch die sie erhalten haben.
2. Pete und Helena Fehr bedanken sich an allem, die bei ihrer Spendenaktion geholfen haben. Gott segne Sie.
3. SMS-Schule beginnt Montag den 19. August früh und frisch. Sie suchen noch nach einen Kunstlehrer, wenn jemand interessiert ist, wenden Sie sich bitte an das Schulbüro oder an einer der Schulkomitee.
4. Den 25. August ist ein Fundraiser für Hein Giesbrecht aus El Valle beim SMS Gemeinschaftssaal, Mittagessen ab 11:00am, sie werden Homemade Pizza, Salat und Dessert servieren.
5. Den 30. Und 31. August um 7:30pm lädt Christ for Life sie ein beim City Park. Die Abende werden mit Anbetung, Zeugnissen, und Gottes Wort erfüllt sein.

Betet Für...

1. Friede und Geduld für Eltern, Lehrer, und Schüler, da wir ein neues Schuljahr beginnen.
2. Die kommende September Wahlen.
3. Alle, die mit Krankheiten zu kämpfen haben, Henry Neudorf, Maria Friesen, Pete Fehr und Margaret Reimer.

Office #: 432-758-0059

Mrs. Judy Harms on Wednesday

May God Bless You

[illegible]

Welcome to MEC
405 NW 23rd St